
Z A P I S N I K 

sa Treće posebne śednice drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2015. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 30. oktobra, 02, 03, 04, novembra. 2015. 

godine 

 

         Śednica je počela 30. oktobra u 13 sati i 50 minuta. 

         Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, mr 

Milutin Simović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

         Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni 

red śednice 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

        U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

    1. Poslanik MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

        U kojoj mjeri aktuelna politička dešavanja mogu da utiču na ostvarivanje 

ključnih državnih prioriteta – integracionih i ekonomskih? 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

     2. Poslanik DAMIR ŠEHOVIĆ, u ime Posebnog kluba poslanika: 

         Koji su najbitniji elementi Uslova saradnje konsulta odnosno (Term Sheet) 

između države i kompanije A2A koje je Vlada nedavno usvojila? Kakav je 

dogovoreni biznis plan, odnosno na osnovu kojih indikatora će se mjeriti 

perfomanse kompanije u budućnosti? Kako je definisana izlazna opcija (put 

option), pod kojim uslovima A2A ima pravo da je pokrene i šta su mogućnosti 

države u tom slučaju? Do kada će biti zaključen novi Ugovor o upravljanju? 

         Kako se postignuti dogovor Vlade i kompanije A2A o nastavku strateškog 

partnerstva na period od pet godina održava na razvojne projekte u oblasti 

energetike u Crnoj Gori? 

         Na koji način je u Uslovima saradnje definisana obaveza, dinamika i 

finansijski okvir za izgradnju II bloka Termoelektrane Pljevlja, kao trenutno 

najvažnijeg projekta u oblasti proizvodnje električne energije u Crnoj Gori? Šta 

bi bile posljedice odustajanja od gradnje II bloka Termoelektrane? Kolika je 

isplativost projekta, odnosno neto sadašnja vrijednost i na koji način će 

funkcionisati tzv. društvo posebne namjene, koje će upravljati projektom 

izgradnje II bloka? 

 



           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Damir Šehović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je odgovorio 

na komentar. 

 

 

 

         PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

         Prije prelaska na pitanje, koje je premijeru u ime Kluba Socijalademokratske 

partije postavio Izet Bralić, predśednik Skupštine Ranko Krivokapić konstatovao 

je ostavku poslanika  Borislava Banovića na mjesto poslanika i na mjesto člana u 

Senatu Prijestonice. 

 

            3. Poslanik IZET BRALIĆ, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije: 

             Koliko iznosi dug Fonda za zdravstveno osiguranje? U kom periodu je taj 

dug nastao i šta su razlozi kontinuiranog povećanja duga? Takođe, interesuje me 

da li takva dinamika povećanja duga može ugroziti stabilnost funkcionisanja 

zdravstvenog sistema u Crnoj Gori i na koji način će ovaj dug biti izmiren, kao i 

Vaša ocjena kvaliteta upravljanja ovim državnim fondom? 

             MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Izet Bralić, a predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

             

              Proceduralnu intervenciju u vezi postavljanja pitanja i učešća u radu 

śednice koristila je poslanica Jelisava Kalezić. 

 

             4. Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore: 

             Kakva je odgovornost Vlade za proteste koji su se desili 24. oktobra 2015. 

godine? 

             MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Darko Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je 

odgovorio na komentar. 

 

            5. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ, u ime Kluba poslanika albanskih partija 

(FORCA, AA) HGI I LPCG: 

            Smatrate li da je sa posljednjim protestom u organizaciji Demokratskog 

fronta, održanom u subotu 24. oktobra. t.g. koga mnogi, pa i Vi nazivate 

pokušajem državnog udara prošla opasnost po našu državu? Mislite li da neće biti 

sličnih pokušaja destabilizacije Crne Gore do očekivanog poziva za članstvo u 

NATO savez u decembru ove godine? 

             MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisao Andrija Popović. 

 

             6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba Bošnjačke stranke: 



             Koje je razvojne projekte Vlada planirala Nacrtom budžeta za 2016. 

godinu za sjever Crne Gore i koji projekti su u planu konkretno za Opštinu 

Rožaje? 

Odgovor traži u pisanoj formi. 

             MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisao Almer Kalač. 

. 

               

               7. Poslanica prof. dr JELISAVA KALEZIĆ: 

                Molim da mi odgovorite šta po Vašem mišljenju i ocjeni u ovom 

periodu najviše ugrožava socijalnu koheziju crnogorskog društva? 

                 MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisala Jelisava Kalezić, a predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

               Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio śednice koji se 

odnosi na premijerski sat. 

                                                       

                                                     *  *  * 

 

Śednica je prekinuta u 16 sati i 35 minuta, a nastavljena 02. novembra u 11 sati. 

 

                                             

            Poslanička pitanja postavili su: 

 

            Potpredśedniku Vlade za politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku: 

 

1. Poslanik ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ: 

            Kojim dokazima, odnosno saznanjima raspolažete u smislu Vaših izjava 

da je na građanskim protestima pokušan „udar“ na ustavni poredak Crne Gore i 

da li osjećate ličnu odgovornost, odnosno da li se vaše političko djelovanje tokom 

mirnih protesta građana može dovesti sa podstrekavanjem incidenata i 

prekomjernom upotrebom sile prema tim građanima? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik 

Vlade za politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Aleksandar Damjanović 

je komentarisao odgovor. 

           Poslanik Aleksandar Damjanović intervenisao je proceduralno i zahtijevao 

da se pisani odgovori zbog preciznosti dostave odmah. 

 

         

               2. Poslanik  mr DANKO ŠARANČIĆ: 



               Na kojim osnovama se temelje tvrdnje Vlade Crne Gore o umiješanosti 

i podršci  

pojedinih međunarodnih faktora odnosno država organizaciji Građanskog 

protesta, a čiji je navodni cilj bio rušenje ustavnog poretka i nasilno preuzimanje 

vlasti? 

Molim Vas da u odgovoru jasno navedete koje su to organizacije, institucije i 

države? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik 

Vlade za politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Danko Šarančić je 

komentarisao odgovor. 

           Proceduralnu intervenciju koristila je Jelisava Kalezić. “Obraćam se 

Vama, gospodine Simoviću, pomoći ćete mi da konstatujemo, da li Ustav Crne 

Gore i Poslovnik Skupštine Crne Gore imaju i jedan jedini član koji upućuje da 

se poslanicima može spriječiti ulazak u Skupštinu?” 

            3. Poslanica DANIJELA MARKOVIĆ: 

            Šta ste kao potpredsjednik Vlade zadužen za, između ostalog, i unutrašnju 

politiku, preduzeli na otkrivanju identiteta lica, koja su po Vašim brojnim 

izjavama u medijima "došla u Crnu Goru iz drugih država sa namjerom da", kako 

ste naveli, "destablizuju Crnu Goru". Da li ćete procesuirati ta lica, da li su već 

procesuirana i ukoliko ne bude policijsko - sudskog epiloga vezanog za ta Vaša 

saznanja, da li ćete podnijeti ostavku i snositi odgovornost za podizanje tenzija 

među građanima? 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik 

Vlade za politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Danijela Marković je 

komentarisala odgovor. 

           Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Aleksandar Damjanović, 

koja se odnosila na način predśedavanja potpredśednika Milutina Simovića. 

Proceduralnu intervenciju koristio je i poslanik Obrad Mišo Stanišić 

naglašavajući potrebu da se śednica odvija u skladu sa onim što je propisano 

Poslovnikom Skupštine Crne Gore. 

           Ministru pravde: 

       Poslanik Milorad Vuletić: 

     1. Kakav je pravni položaj i status novinara koji u okviru svoje profesionalne 

dužnosti prate organizovane skupove građana? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a 

Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

         2. Poslanica Marta Šcepanović:  



        Kakva je praksa država Evropske unije u vezi imuniteta poslanika? Dakle, 

imuniteta neodgovornosti koji štiti slobodu govora u Parlamentu i dati glas 

Parlamentu i imuniteta nepovredljivosti koji sprječava lišavanje slobode i 

krivično gonjenje poslanika (u toku trajanja mandata), bez odobrenja Parlamenta 

i koji pokriva njegovu vanparlamentarnu djelatnost? Da li smatrate da treba 

preispitati postojeće rješenje u našem zakonodavstvu i suziti ovaj imunitet u dijelu 

koji se odnosi na vanparlamentarnu djelatnost poslanika (imunitet 

nepovredivosti)? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Marta 

Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: Naime, ako 

imamo poslanika za kojeg postoji osnov sumnje da je izvršio krivično djelo sa 

visokim stepenom društvene opasnosti i ako ti njegovi postupci i radnje ukazuju 

da je on to učinio umišljajno, jer on kaže: “Da, jesam učino sam to i da, to ću opet 

uraditi” a to svakako može da kaže jer se poziva na imunitet i štiti ga imunitet. 

Ako imamo druga lica koja su sa tim istim poslanikom izvršila istu radnju, a koja 

su u međuvremenu, zato što nemaju imunitet, i optužena i osuđena, moje 

dopunsko pitanje za Vas, ministre pravde, je: Da li je to pravda? 

         Zoran Pažin, ministar pravde odgovorio je na dopunsko pitanje. 

                                                       *  *  * 

       Śednica je prekinuta u 12 sati i 15 minuta a nastavljena u 12 sati i 35 minuta.. 

 

 

         Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik Radosav Nišavić:  

        U noći 24. oktobra, kada je došlo do prekomjerne upotrebe hemijskih 

sredstava protiv nedužnih građana, izjavili ste, gospodine ministre, da su ta 

sredstva potpuno bezopasna po zdravlje ljudi. Pitam Vas, gospodine ministre, od 

čega su onda na desetine građana potražile medicinsku pomoć te noći, a na stotine 

otišli kućama sa zdravstvenim problemima? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

       2. Poslanik Radosav Nišavić: 



       Učesnici mirnih potesta 24. oktobra bilu su i djeca i lica sa invaliditetom. Da 

li su vaše specijalne jedinice imale obzira prema tim licima prilikom prekomjerne 

upotrebe sile i hemijskih sredstava?  

        Odovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Radosav Nišavić  je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Aleksandar Damjanović: 

        Što ste kao ministar unutrašnjih poslova učinili da se spriječi prebijanje 

građana nakon razbijanja protesta u noći 24. oktobra 2015. godine? Da li ste 

identifikovali inicijatore incidenata ispred Skupštine Crne Gore i da li ste 

preduzeli mjere u smislu utvrđivanja odgovornosti unutar MUP-a i Uprave 

policije, uključujući i Vašu ličnu odgovornost, zbog nemilih događaja koji su 

potresali Podgoricu tokom pomenute noći?  

        Odgovor traži u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova,  a Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

        4. Poslanik Luiđ Škrelja: 

        Na rušilačkim protestima 24. oktobra tekuće godine u organizaciji 

Demokratskog fronta prilikom brutalnog napada na policiju i pokušaja nasilnog 

ulaska u Skupštinu Crne Gore, došlo je do velikih nemira. Interesuje me, koliko 

je lica uhapšeno i identifikovano, kao lica sa fantomkama na glavi, lica koja su 

gađali i napadali policiju molotovljevim koktelima, suzavcima, kamenicama, 

petardama, bejzbol palicama, šipkama, motkama i tako dalje i da li su ista 

procesuirana u skladu sa važećom zakonskom procedurom? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Luiđ Škrelja je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Pod 

uticajem sam jedne tragedije koja se sinoć dogodila u mom mjestu  Štoju,  u 

zadnjih tri, četiri mjeseca izgubili smo tri mlada života, stradala zbog 

neodgovornih domaćina koji stoku puštaju po magistralnom putu na potezu Ulcinj 

- Ada Bojana. Apelujem na Vas, gospodine ministre, u saradnji sa lokalnim 

vlastima, pošto se to radi o regionalnom a ne o lokalnom putu, da se preduzmu 

sve moguće mjere u cilju zaštite tih građana od neprimjerenog puštanja stoke po 

tom putu. 

        Raško Konjević ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje, a Luiđ Škrelja je komentrisao odgovor.  



       

        5. Poslanica prof. dr Jelisava Kalezić:  

        Molim da mi odgovorite koja medicinska institucija, po kojem programu i sa 

koje budžetske stavke Ministarstva unutrašnjih poslova vrši zdravstvenu kontrolu 

pripadnika SAJ-a, posebno sa aspekta mentalnog zdravlja, psihičkog zdravlja i 

antidoping kontrole?  

       Takođe, molim da odogovorite, da li postoje aktivni ili bivši pripadnici SAJ-

a koji imaju dokazana prekoračenja ovlašćenja o djelovanju ili druge vidove 

kršenja zakona? Takođe, kako su, ako postoje, takvi slučajevi sankcionisani? 

       Odgovor traži u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

       6. Poslanica prof. dr Jelisava Kalezić: 

       Ko je naredio da se poslanicima zabrani ulazak u zgradu Skupštine 18.10. 

2015. godine i 24.10. 2015. godine? Molim da saopštite i iznesete dokumenta sa 

tim naredbama i da se prezentuju javnosti. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

       7. Poslanik Radivoje-Lala Nikčević: 

       Šta je Ministarstvo uradilo na otkrivanju učesnika protesta koji su kamenovali 

Ambasadu Republike Albanije, kao i oni koji su van mjesta održavanja istih širom 

Podgorice uništavali imovinu privatnih pravnih lica i države? Takodje, interesuje 

me da li su pronađeni vinovnici napada na Televiziju "Pink"? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Radivoje Lala Nikčević je komentarisao odgovor. 

        8. Poslanik mr Danko Šarančić: 

       Koliko su tačne i pouzdane, na koji način su prikupljene informacije, odnosno 

tvrdnje Ministarstva unutrašnjih poslova Crne Gore i Vlade Crne Gore saopštene 

neposredno poslije građanskog protesta, 24. oktobra 2015. godine, a koje se 

odnose na namjere organizatora protesta da zajedno sa građanima na 

protivustavan i nezakonit način zauzmu zgradu Parlamenta i izvrše nasilno 

preuzimanje vlasti?  

 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 



       9. Poslanik Branko Čavor: 

       Povodom nedavno održanih protesta DF-a koji su se pretvorili u 

nekontrolisani rušilački napad na ustavni poredak i institucije sistema, na održanoj 

vanrednoj konferenciji za medije dali ste kvalifikaciju tih događaja. 

Posebno ste istakli da je policija reagovala u skladu sa Ustavom i zakonom i to 

časno, odgovorno i profesionalno.  

       Mislite li to i danas s ove vremenske distance od desetak dana i nakon 

stišavanja tenzija, odnosno da li je policija uradila sve što je u njenoj moći da 

spriječi sukob i napad na Skupštinu, kao i nakon toga u kratkom vremenskom 

periodu obezbijedi javni red i mir i da li su eventualno pojedinačna prekoračenja 

ovlašćenja policije u fokusu pažnje i tretiranja od nadležnih organa policije? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Branko Čavor je komentarisao odgovor. 

         10. Poslanica Danijela Marković: 

         Ko su pripadnici policije koji su nakon građanskog protesta održanog 24. 

oktobra 2015. godine bezrazložno prebijali građane na raznim lokacijama grada 

Podgorice i da li će se prema njima primijeniti odgovarajuće mjere i da li ćete 

snositi ličnu odgovornost za brutalnu i prekomjernu upotrebu sile, odnosno da li 

ćete zbog toga podnijeti ostavku? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Danijela Marković je komentarisala odgovor. 

         Ministru finansija: 

1. Poslanik Rešad Sijarić: 

        Zašto Ministarstvo finansija od građana koji kupuju korišćena vozila svaki 

put prilikom prevođenja rabljenog vozila naplaćuju porez na promet od čak 5% 

procijenjene vrijednosti rabljenog vozila? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Novo Radović, pomoćnik ministra 

finanasija, a Rešad Sijarić je komentarisao odgovor.  

2. Poslanik Damir Šehović: 

       Kakav je dosadašnji rezultat primjene Zakona o rokovima izmirenja novčanih 

obaveza koji je Skupština Crne Gore usvojila 19. juna 2014. godine, odnosno 

Uredbe o načinu i postupku vršenja kontrole izmirenja novčanih obaveza u 

komercijalnim transakcijama od 31. jula 2014. godine? Koliko je do sada 

naplaćeno novčanih kazni pravnim licima i odgovornim licima u tim pravnim 



licima po osnovu neizmirivanja novčanih obaveza u rokovima utvrđenih 

prethodno pomenutim zakonom? Šta konkretno predlažete da bi efekat primjene 

zakona bio bolji?  

      Kakvi su dosadašnji ukupni efekti preduzetih mjera i aktivnosti od strane 

Vlade Crne Gore kada je riječ o problematici vezanoj za naplatu potraživanja u 

komercijalnim transakcijama, odnosno nepoštovanje rokova plaćanja i nametanja 

neprimjereno dugih rokova plaćanja koja odstupaju od dobre trgovačke prakse, 

posebno malim i srednjim preduzećima, što problem nelikvidnosti, koji je jedan 

od njavećih trenutnih ekonomskih problema u Crnoj Gori, čini još i većim? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Novo Radović, pomoćnik ministra 

finanasija, a Damir Šehović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 
Šta je sa redovnim kontrolama koje radi Poreska uprava? Zašto u okviru redovnih 

kontrola neko ne iskontroliše da li se obaveze izmiruju u rokovima propisanim 

ovim zakonom? 

       Novo Radović, pomoćnik ministra finansija, odgovorio je na dopunsko 

pitanje. 

 

       Ministru za ljudska i manjinska prava:  

1. Poslanik dr Halil Duković: 

       Da li je, po Vašem mišljenju, tokom višeneđeljnih protesta u organizaciji 

Demokratskog fronta, kao i u dešavanjima u noći 24.10.2015. godine došlo do 

kršenja ljudskih prava građana, prije svih Podgorice ali i ostalih građana Crne 

Gore, jer je Podgorica bila i ostala otvoreni grad za sve dobronamjerne građane?  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Halil Duković je komentarisao odgovor. 

 

       Ministru kulture i medija: 

1. Poslanik Obrad Mišo Stanišić: 

      Da li će Ministarstvo kulture, obzirom da ne vrši nadzor nad radom medija, 

zatražiti od Regulatora za oblast elektronskih medija analizu koja će sadržati 

ocjenu da li su i koji elektronski mediji u Crnoj Gori u vrijeme održavanja protesta 

prekršili profesionalne, medijske standarde, propisane Zakonom o elektronskim 

medijima? 



Ukoliko je utvrđeno od strane regulatora da je bilo emitovanja programskih i 

reklamnih sadržaja, od strane pojedinih medija, koji predstavljaju ugrožavanje 

ustavnog poretka i nacionalne bezbjednosti, kao i podsticanje na mržnju, koje je 

mjere preduzelo u cilju sankcionisanja nedozvoljenog emitovanja ovakvih 

sadržaja? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Goranović, ministar kulture i 

medija. 

                                                                 *  *  * 

Śednica je prekinuta u 15 sati i 30 minuta a nastavljena u16 sati. 

 

         Obrad Mišo Stanišić je komentarisao odgovor.  

 

         2. Poslanica Branka Tanasijević:  

         Da li ste u komunikaciji sa Medijskim savjetom za samoregulaciju, 

poštujući njihovu institucionalnu nezavisnost i cijeneći otvorenost rada i interes 

javnosti pribavili mišljenje da li je dio štampanih medija u Crnoj Gori i medija iz 

okruženja koji se distribuiraju u Crnoj Gori kršio profesionalne i etičke principe i 

standarde kroz senzacionalističko i na odsustvu činjenica zasnovano izvještavanje 

za vrijeme organizacije i održavanja protesta? 

        U kontekstu navedenog interesuje me: 

        Da li su utvrđena određena kršenja evropskih medijskih standarda i principa 

slobode izražavanja i odgovornosti pojedinih medija prema javnosti? 

 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Goranović, ministar kulture i 

medija, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor.  

       

       Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

      1.Poslanik Andrija Popović: 

      Zašto je crnogorskim pomorcima ograničeno napredovanje zbog naših 

državnih administrativnih prepreka, a odnosi se na pomorce koji plove u zvanjima 

prvog oficira palube i stroja, a njihovi poslodavci ih žele unaprijediti u 

zapovjednika broda, odnosno upravitelje stroja?  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor.  

       2.Poslanik Obrad Mišo Stanišić: 

       Kada Ministarstvo saobraćaja ima u planu da sanira klizište na regionalnom 

putu Mojkovac - Đurđevića Tara u mjestu Dobrilovina? 



       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Obrad Mišo Stanisić je komentarisao odgovor.  

                                                      *  *  * 

        Śednica je prekinuta u 16 sati i 35 minuta a nastavljena śutradan u 12 sati i 5 minuta 

 

         

        Ministru ekonomije: 

 

       1.Poslanik Filip Vuković:   

       Koliko iznose ovjerene rezerve uglja u Pljevaljsko - Maočkom basenu i 

kolika je specifična potrošnja uglja po proizvedenom kilovat satu električne 

energije u Termoelektrani Pljevlja? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Miodrag Čanović, direktor Direktorata 

za energetiku, a Filip Vuković je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Koliko novca planirate da uložite u marketing za promociju ulaganja u 

energetiku u Crnoj Gori i ko je nosilac ove važne aktivnosti kod izgradnje bilo 

kog energetskog objekta? 

     Potpredśednik Suljo Mustafić pojasnio je da prema onome što ima u evidenciji,  

poslanik Filip Vuković je postavio dva pitanja u formi jednog pitanja. „Pošto je 

greška samo formalne prirode mi ćemo tretirati kao dva pitanja i daćemo Vam 

pravo na komentar nakon odgovora gospodina Čanovića.“ 

     Miodrag Čanović, direktor Direktorata za energetiku odgovorio je na 

dopunsko pitanje, a Filip Vuković je komentarisao odgovor. 

 Ministru održivog razvoja i turizma: 

       1.Poslanik Genci Nimanbegu: 

       Molim da mi se dostavi broj divljih objekata izgrađenih u Opštini Ulcinj od 

2008. godine do danas. Takođe, da mi se dostavi, saopšti broj inspekcijskih 

nadzora na tim objektima koje je vršilo Ministarstvo i poslije Uprava za 

inspekcijske poslove (Direktorat za zaštitu prostora).  

        Koliko je izdato rješenja o rušenju i koliko je njih realizovano? Tražim da se 

dostavi i hronološki pregled sprovedenih inspekcijskih nadzora i rješenja o 

rušenju i uklanjanju objekata, kao i postupak realizacije tih rješenja. 

        Da li smatrate da je kaznena politika o našem pravnom sistemu adekvatna 

intenciji u zakonu da se zaustavi bespravna gradnja? Da li se priprema bilo koja 

izmjena zakona, a i promjena u nadležnosti u sprovođenju Zakona o izgradnji 

objekata i uređenja prostora? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar Ministarstva 

održivog razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 



       2. Poslanik Genci Nimanbegu: 

       Da li je vaše Ministarstvo razmatralo u ovoj godini mogućnost raskidanja 

ugovora o privatizaciji za sljedeće hotele "Galeb" privatizovan 2006. godine, 

hotel "Lido" privatizovan 2007. godine i konačno ugovor sklopljen za izgradnju 

hotela na poluostrvu Suka, (zajedno sa javnim preduzećem Morsko dobro), bivša 

lokacija hotela “Jadran”? Ugovor za izgradnju hotela na lokaciji Jadrana je 

potpisan čak 1999. godine i da li smatrate da je to bio pogrešan sporazum? Da li 

ministarstvo može dostaviti sve kopije ugovora i/ili anekse ugovora o privatizaciji 

pomenutih hotela? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dala je Olivera Brajović, direktorica 

Direktorata za turistički razvoj, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

      Ministru prosvjete: 

       1.Poslanik Andrija Popović: 

        Zašto su naša država i lokalne uprave potpuno zapostavile održavanje 

postojeće sportske infrastrukture, u koju su uložena ogromna sredstva a naročito 

se odnosi na devastirane zatvorene bazene u Kotoru, koji je još uvijek u funkciji i 

Podgorici, decenijama van funkcije, kao i izgradnju neophodne nove sportske 

infrastrukture, naročito državnog fudbalskog stadiona sa atletskom stazom? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar prosvjete, a 

Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

      Ministru zdravlja: 

      1.Poslanik dr Halil Duković: 

        Da li prijeti nestašica lijekova u Crnoj Gori zbog isključivanja privatinih 

apoteka da građanima mogu davati na recept lijekove? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Halil Duković je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Znamo da je 

problem bio u tenderu, u trajanju tendera, ali najmanja je utjeha to trajanje tendera 

za sve one kojima taj lijek stvarno treba. Zato Vas pitam da li će biti ove godine 

na vrijeme ti tenderi kako ne bismo došli u situaciju da opet bude nestašice 

lijekova u našim apotekama? 

       Dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, odgovorio je na dopunsko pitanje. 

2.Poslanik Zoran Jelić: 



Koje su aktivnosti preduzete u Kliničkom centru Crne Gore u cilju smanjenja 

listi čekanja na pojedinim klinikama? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Zoran Jelić  je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Interesuje me, 

gospodine ministre, da li liste čekanja imamo recimo i u zemljama u okruženju i 

zemljama Evropske unije i recimo koliko se na neke intervencije u zemljama u 

okruženju i u zemljama Evropske unije čeka? Da li imamo takve pojave i da bismo 

na taj način poslali poruku građanima da možda i liste čekanja postoje i u drugim 

zdravstvenim sistemima? 

       Dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, odgovirio je na dopunsko pitanje. 

 

      Ministarki  rada i socijalnog staranja: 

      1.Poslanik Zoran Jelić:  

       Koliko je Ministarstvo rada i socijalnog staranja, od 1. januara 2015. godine 

do 1. oktobra 2015. godine, dalo jednokratnih novčanih pomoći socijalno 

ugroženim porodicama i to po opštinama i koliko je Ministarstvo rada i socijalnog 

staranja učestvovalo u rješavanju stambenih pitanja socijalno ugroženih porodica 

u 2015. godini? 

           Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Zoran Jelić je komentarisao odgovor. 

       2. Poslanik Jasmin Sutović:  

          Koliko poslodavaca se javilo na konkurs Zavoda za zapošljavanje Crne 

Gore, a vezano za izbor izvođača pet programa aktivne politike zapošljavanja i 

koliko je sredstava obezbijeđeno za realizaciju tih programa?  

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Jasmin Sutović je komentarisao odgovor. 

        3. Poslanica Maida Bešlić: 

        Šta Ministarstvo rada i socijalnog staranja planira u 2016. godini sa 

osnivanjem novih dnevnih centara za djecu sa smetnjama u razvoju u opštinama 

u kojima još uvijek ne postoji ova vrsta usluga, a u skladu sa lokalnim akcionim 

planovima i šta Ministarstvo rada i socijalnog staranja radi na razvoju usluga za 

stara lica po opštinama? 



          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Maida Bešlić je komentarisala odgovor. 

        Śednica je prekinuta u 16 sati, a nastavljena śutradan u 11 sati i 5 minuta 

      Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

      1.Poslanica Marta Šćepanović: 

       Koji su to konkretni investicioni projekti koji su realizovani u periodu od 

2013. do 2015. godine i koje konkretno efekte takvi projekti imaju na ekonomiju 

Crne Gore? 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i 

postavila dopunsko pitanje: Želim da znam koliko je kroz mjere podrške 

Ministarstvo poljoprivrede pomoglo proizvođače sa sjevera Crne Gore? 

      Dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razovoja, odgovirio je na 

dopunsko pitanje. 

         Ministarstvo pravde: 

     1.Poslanik Miodrag Vuković: 

      U kojoj fazi se nalazi postupak po krivičnoj prijavi u vezi sa događajima od 

24. oktobra ove godine u Podgorici? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je je Zoran Pažin, ministar pravde, a 

Miodrag Vuković je komentarisao odgovor. 

                                                            *  *  * 

 

Ṥednica je završena  4. novembra u 11 sati i 30 minuta. 

Prekucani fonografski zapisi sa śednice čine sastavni dio ovog zapisnika. 

 

     Broj 00-61/15-14/2 

     Podgorica, 04. novembar 2015. godine 

 

                                           SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                                        PREDŚEDNIK 

       Siniša Stanković                                                                              Ranko Krivokapić 
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